
Z á p i s  
 

ze zasedání představenstva Svazku obcí Podoubraví, které se uskutečnilo dne 12. 11. 2024 od 

10:00 v malé zasedací místnosti MěÚ Chotěboř 

 

 Přítomni:   Miloš Starý   Sobíňov 

  Ing. Bohumír Nikl  Ždírec nad Doubravou 

  Ing. Ondřej Kozub  Chotěboř 

  Dagmar Vaňková  Jeřišno  

  Ing. Karel Musílek  Maleč 

   Petr Bárta   Vepříkov 

  Ing. Dita Benáková  tajemnice 

 

Omluveni:    Václav Venhauer  Libice nad Doubravou 

    

Program setkání: 

1) Schválení programu  

2) Ověřovatelé zápisu 

3) Návrh rozpočtu SVOP pro rok 2025 

4) Návrh střednědobého výhledu SVOP 2026–2029 

5) Plán inventur 2024 

6) Různé 

7) Diskuse 

8) Závěr  

  

1) Schválení programu 
Předseda zahájil jednání v 10:00 hod. a přítomné seznámil s navrženým programem.  

K navrženému programu jednání nebyly vzneseny žádné připomínky, proto navrhl hlasovat o 

schválení předloženého programu jednání. Zapisovatelkou jednání představenstva dne 12. 11. 

2024 navrhl Soňu Zvolánkovou. 

 

Usnesení 22: Představenstvo schvaluje program a zapisovatele zasedání představenstva SVOP. 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

2) Ověřovatelé zápisu 

Dagmar Vaňková – starostka Jeřišno 

Ing. Bohumír Nikl – starosta Ždírec nad Doubravou 

 

Usnesení 23: Představenstvo schvaluje ověřovatele zápisu. 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

3) Návrh rozpočtu SVOP pro rok 2025 

Předseda SVOP představil členům představenstva návrh rozpočtu Svazku obcí Podoubraví pro 

rok 2025, vysvětlil jednotlivé položky a otevřel diskusi k celému bodu. Následně bylo navrženo 

a schváleno usnesení. 

 

Usnesení 24: Představenstvo doporučuje Valné hromadě schválit rozpočet Svazku obcí 

Podoubraví pro rok 2025. 
Pro: 6  Proti: 0  Zdržel: 0 

 



4) Návrh střednědobého výhledu SVOP 2026-2029 

Předseda SVOP představil členům představenstva návrh střednědobého výhledu rozpočtu na 

období 2026–2029, vysvětlil jednotlivé položky a otevřel diskusi k celému bodu. Následně bylo 

navrženo a schváleno usnesení. 

 

Usnesení 25:  

Představenstvo doporučuje Valné hromadě schválit návrh střednědobého výhledu rozpočtu na 

období 2026–2029. 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

5) Plán inventur 2024 

Předseda předložil členům představenstva Plán inventur 2024. Platnost Plánu inventur je od 1. 

12. 2024 do 31. 1. 2025. Předseda SVOP navrhl na předsedu Inventarizační komise paní Dagmar 

Vaňkovou, starostku obce Jeřišno, na členy Inventarizační komise pana Václava Jarolíma, 

starostu městyse Uhelná Příbram a paní Ing. Ditu Benákovou, tajemnici SVOP. Kandidáti 

navrženou kandidaturu přijali. Žádné stanovisko nebylo sděleno. Jiný návrh nebyl přijat. 

Následně předseda vyzval přítomné k diskusi a bylo navrženo a schváleno usnesení. 

 

Usnesení 26:  

Představenstvo schvaluje Plán inventur 2024 Svazku obcí Podoubraví a schvaluje předsedu a 

členy Inventarizační komise. 

Pro: 6  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

6) Různé 

a) Projekt „Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví“ 
V tomto bodu bylo zmíněno, že kompletní výstupy z ukončených VŘ byly odeslány na fond.   

Dne 1. 11. 2024 byla podepsána smlouva s firmou Elkoplast. Dodání na obce bude, dle SoD, 

max. do 1. 5. 2025. Žádost o platbu musí proběhnout nejpozději do 31. 5. 2025. 

V obci Podmoklany se buduje sběrné místo, dokončeno by mělo být do 31. 12. 2024. 

Celkové způsobilé výdaje celého projektu jsou 10 132 254,15 Kč.  

S účetní SVOP a Ing. Hoškovou byl odsouhlasen návrh na skutečné rozdělení investičních a 

neinvestičních výdajů. Vycházelo se ze skutečně vysoutěžených cen. Obci Podmoklany 

vzniknou u sběrného místa vícepráce. Firma INSTAV připravuje podklady, které budou 

připraveny do dalšího jednání představenstva a VH.   

 

b) Financování nepedagogických pracovníků z rozpočtu obcí 

Od 1. 9. 2025 je plánován převod financování nepedagogických pracovníků na zřizovatele. 

Zástupci obcí se jednoznačně shodli, že s tímto vládním záměrem nesouhlasí. Tento krok 

neúměrně zatíží rozpočty obcí. MF a MŠMT připravují parametry převodu, předpokladem je, že 

budou obcím, městům a krajům postoupeny finance v rámci RUD. Tyto slíbené parametry zatím 

k dispozici nejsou. Scházejí jasně stanovená kritéria, díky kterým by si starostové mohli spočítat, 

kolik je úvazky nepedagogických pracovníků budou v konkrétním případě stát. 

 

Usnesení 27:  

Představenstvo SVOP nesouhlasí s vládním záměrem převést financování nepedagogických 

pracovníků škol na zřizovatele z důvodu neúměrného zatížení rozpočtu obcí.  

Pro: 6  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

c) Protipovodňová ochrana 

Pan Musílek zmínil, že u několika obcí nefungují čidla a požádal kancelář SVOP o předání této 

informace starostům, kterých se to týká. SVOP zajistí.  



 

d) Sdružená ambulantní péče s.r.o., MUDr., Mgr. Sylvie Špitálníková Ph.D.  

Pan Kozub uvedl, že jednal s MUDr., Mgr. Sylvií Špitálníkovou Ph.D. o záměru sloučení 

zdravotních obvodů Chotěboř a Maleč a sdělil, že na VZP ČR byla tato její žádost zamítnuta. Na 

toto téma proběhla diskuse. Představenstvo SVOP tento záměr podporuje a navrhuje účast paní 

doktorky na VH SVOP, kde s tímto záměrem podrobněji seznámí i zástupce ostatních členských 

obcích. 

 

Usnesení 28:  

Představenstvo SVOP podporuje záměr Sdružené ambulantní péče s.r.o., MUDr., Mgr. Sylvie 

Špitálníková Ph.D., který se týká sloučení zdravotních obvodů Chotěboř a Maleč. 

Pro: 6  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

e) Odměny zaměstnancům SVOP 

Předseda předložil členům představenstva SVOP návrh na výši odměn pro zaměstnance SVOP a 

pro účetní a mzdovou účetní a bylo přijato následující usnesení.  

 

Usnesení 29:  

Představenstvo schvaluje odměny za práci pro výše uvedené pracovníky dle předloženého 

návrhu. 

Pro: 6  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

f) Setkání VH SVOP 

Předseda informoval, že VH se uskuteční 3. 12. 2024 od 15:30 hodin v Sobíňově. Na VH je 

pozván zástupce ČMKBK, pan Bc. Radim Dočekal, za účelem představení možností nákupu 

energií prostřednictvím ČMKBK (pro obce a jejich organizace). 

Dále proběhne prezentace organizace Sázíme stromy, z.ú. Pan Pavel Jůn představí možnosti 

výsadby stromů v obcích a podmínky zapojení do tohoto projektu.   

 

7) Diskuse 

Diskusi vedli členové Představenstva ke každému bodu zvlášť. 

 

8) Závěr  

Předseda poděkoval přítomným za účast na představenstvu SVOP.  

 

Ověřil: Dagmar Vaňková – starostka Jeřišno 

Ověřil: Ing. Bohumír Nikl – starosta Ždírec nad Doubravou 

 

V Chotěboři 12. 11. 2024     Zapsala: Soňa Zvolánková, DiS. 


